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maart 2018 

 
 

Algemene Ledenvergadering 
 
U wordt van harte uitgenodigd de 47e algemene ledenvergadering van Groot Geerdinkhof, 
vereniging van huiseigenaren, bij te wonen op:  
 

Woensdag 21 maart 
Aanvang 20:00 uur 

Locatie: basisschool Samenspel 
 

(de zaal is open vanaf 19.30 uur) 
 
Agenda: 
 
1. Opening 
 
2. Benoeming notulencommissie 
 
3. Goedkeuring notulen van 29 maart 2017 

Bijlage 1:  Concept-notulen van de 46e algemene ledenvergadering d.d. 29 maart zoals 
goedgekeurd door de notulencommissie  
 

4. Financieel jaarverslag 2017, begroting 2018 en verslag kascommissie 
De penningmeester geeft een korte toelichting op de financiële stukken.  
Bijlage 2: Toelichting en Financiële stukken 

 
5. Benoeming kascommissie 2019 

 
6. Bestuurlijk jaarverslag 

De voorzitter geeft een korte toelichting op het bestuurlijk jaarverslag 
Bijlage 3: Bestuurlijk jaarverslag 2017 
 

7. Ontwikkelingen t.a.v. Stadsdorp Geerdinkhof 
Anna Kok geeft een korte toelichting 

 
8. Jaarverslag van commissie Leefbaar en Duurzaam 

Wouter van Rennes geeft een korte toelichting  
 
9. Bestuursverkiezingen 

Bijlage 4: Rooster van aftreden en nieuwe bestuursleden 
Twee leden stellen zich herkiesbaar. 
 
Het bestuur bestaat momenteel uit 6 personen, hiermee lukt het, maar nieuwe 
bestuursleden zijn zeker van harte welkom. Meld u a.u.b. aan via 
secretaris@geerdinkhof.nl tot uiterlijk een week voor de algemene 
ledenvergadering. 
 
Schriftelijke stemming over bestuursleden (twee leden vragen de stemmen te tellen) of er 
wordt gestemd bij handopsteking. 
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10. Pauze 

Als er schriftelijk is gestemd worden tijdens de pauze de stemmen geteld. 
 

11. Eeuwigdurende erfpacht 
De voorzitter doet verslag van de stand van zaken.  

 
12. Festivals in Diemerbos en bij Gaasperplas 

De voorzitter doet verslag van de stand van zaken (Evenementennota). 
 
13. Bestemmingsplan 5 G’s 

Er wordt verslag gedaan van de zitting bij de Raad van State 15 februari jl. 
 

14. Activiteiten in de wijk 
Elk jaar worden activiteiten georganiseerd, maar voor die organisatie zijn meerdere 
mensen nodig. Wellicht bent u hiertoe bereid? Meld u aan! 
Welke activiteiten ziet u graag plaatsvinden? 
 

15. Beantwoording schriftelijk ingediende vragen van leden  
Mocht u iets naar voren willen brengen waarvan u denkt dat voor de beantwoording iets 
moet worden uitgezocht door het bestuur, dan verzoeken wij u vriendelijk ons dit van te 
voren te melden door middel van een briefje of e-mail aan de secretaris 
(secretaris@geerdinkhof.nl). 

 
Ter kennisname 
Het bestuur maakt van de gelegenheid gebruik u te informeren over het volgende:  
 
16.  GG-alert/-bericht en e-mailadressen  

Het bestuur brengt de GG-alert dan wel GG-bericht onder uw aandacht. Dit is de snelle 
manier om u te informeren over onze leefomgeving, voordat het infobulletin uitkomt.  
Het aantal leden is afgelopen jaar hard gegroeid met name door de ontwikkelingen 
rondom de erfpacht. Maar er zij nog altijd bewoners die geen GG-alert/-berichten 
ontvangen. Dus geef uw e-mailadres door aan secretaris@geerdinkhof.nl en u wordt 
aan de verzendlijst toegevoegd! 

 
17. De website Geerdinkhof 

Helaas heeft de website van Geerdinkhof ook afgelopen jaar niet goed gefunctioneerd. 
Er wordt gewerkt aan een nieuwe website; er is een nieuwe websitebeheerder gevonden, 
dus we hopen van harte dat de website binnenkort weer zal functioneren. 
 

18. Rondvraag 
 
19. Sluiting 
 
 

Indien u verhinderd mocht zijn en u wilt toch gebruik maken van uw stemrecht, dan kunt 
u dit doen door bijgevoegd machtigingsformulier ingevuld en ondertekend af te geven bij 
één van de leden, die wel de Ledenvergadering bezoekt.  
 

 
Koffie, thee en overige consumpties zijn gratis. 
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Bijlage 1 - Notulen 46e Algemene Ledenvergadering  
 

 
Notulen 46ste Algemene Ledenvergadering Groot Geerdinkhof, vereniging van huiseigenaren 

 
Datum:  Woensdag 29 maart 2017 
Locatie:  Basisschool Samenspel 
Aanwezigen:  35 personen en het voltallige bestuur (5 personen) 
Afwezig: 2 leden hebben schriftelijk afgezegd 
 

 
1. Opening 
Antoine Heideveld, voorzitter van de ALV, heet de aanwezigen welkom. 
 
Voor het derde jaar wordt iemand door het bestuur in het zonnetje gezet. Dit jaar is dat Richard 
Husslage. Dick Norg licht toe dat Richard al vele jaren de organisatie van de GarageSale doet, 
meedoet bij de organisatie van de barbecue, de muzikale omlijsting verzorgt bij activiteiten, etc. 
Hij krijgt hiervoor een cadeaubon overhandigd. 
Richard bedankt en vertelt dat de GarageSale dit jaar wordt gecombineerd met de inzameling 
van kleding en schoeisel voor de vluchtelingen, die in de voormalige Bijlmerbajes verblijven. De 
organisatie van de GarageSale, die is gepland op 20 mei a.s., wordt gedaan door Richard 
Husslage en Willem van Dam. 
De voorzitter sluit aan bij het onderwerp activiteiten door te vragen wie dit jaar wil helpen bij het 
organiseren van de barbecue; hiervoor melden zich: Richard Husslage, Susanne Reuland en 
Willem van Dam. 
 
2. Benoeming notulencommissie 
De volgende twee leden worden benoemd als notulencommissie: 

• Reynout van der Poel 

• Anna Kok 
 
3. Goedkeuring notulen van de 45ste algemene ledenvergadering (ALV) 
De notulen van de 45ste ALV worden zonder wijzigingen vastgesteld.  
Met dank aan de notulist en de notulencommissie. 
Wouter van Rennes vraagt of de concept-notulen kunnen worden geplaatst in het infobulletin, 
zodat bewoners eerder kunnen lezen wat is besproken in de ALV. Het bestuur en de 
aanwezigen gaan hiermee akkoord. 
 
4. Financieel jaarverslag, begroting 2015 en verslag kascommissie 
Marian Schmid, penningmeester, geeft een korte toelichting. 
Door de inspanningen van enige leden (Piet Hein van der Weijden, Ank Vernooij en Wouter van 
Rennes), die bij niet-leden aan de deur zijn geweest en hebben gevraagd of mensen lid willen 
worden, is het aantal leden van de vereniging met 34 huisnummers gegroeid. 
Correctie: op pagina 13 moet het totaalbedrag van 2015 worden veranderd in € 13.440.  
Het bestuur stelt voor de contributie, gezien de positieve financiële gang van zaken van het 
afgelopen jaar, niet te verhogen; het blijft dus € 15, - 
Er zijn leden die meer dan €15, - overmaken; dat is vanzelfsprekend altijd welkom. 
De te ontvangen subsidie voor het jaar 2017 bedraagt € 2500, - . Er was 5000, - aangevraagd 
net als vorig jaar, maar omdat het stadsdeel minder subsidie krijgt van de centrale stad is de 
subsidie verlaagd. Daarbij komt dat sociale activiteiten niet zonder meer worden gesubsidieerd. 
Enige leden vinden dat de contributie wel mag worden verhoogd, want zij vinden € 15,- voor wat 
je er voor krijgt, wel weinig geld. Het bestuur kijkt het dit jaar aan, ook met de verlaagde 
subsidie en wellicht wordt dan volgend jaar verhoogd. 
De kascontrolecommissie bestond uit drie leden: Jenny van Egdom en Henk Kroese, reservelid 
was Carine Gheysen. De kascontrole is gedaan door Jenny van Egdom en Henk Kroese. Jenny 
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van Egdom leest de verklaring van goedkeuring voor en Marian Schmid wordt als 
penningmeester decharge verleend en bedankt voor haar inzet.  
 
5. Benoeming kascontrolecommissie 2017 
Hiervoor geven zich op: Jenny van Egdom en Richard Husslage. 
 
6. Bestuurlijk jaarverslag 
De voorzitter vraagt de nieuwe aanwezige leden naar hun evt. wensen t.a.v. de vereniging. Zij 
geven aan dat zij lid zijn geworden om meer mensen in de wijk te leren kennen en omdat de 
GarageSale vorig jaar zo’n positieve indruk had achtergelaten. 
De voorzitter geeft een korte toelichting op het bestuurlijke jaarverslag, dat als bijlage 3 is 
bijgevoegd. In de kop staat 2015, dit moet zijn 2016. 
De twee hoofdlijnen voor het bestuur zijn: sociale activiteiten en bestuurlijke zaken. De laatste 
activiteiten zijn geweest de opschoondag met de milieukids en de planting van de eik, 
geschonken door Erve Geerdink. De bestuurlijke zaken betroffen de erfpacht en bijv. de 
ontwikkelingen rondom de Bijlmerweide. Reynout van der Poel geeft als voorzitter van de 
Adviesgroep Bijlmerweide, een toelichting op de laatste ontwikkelingen. De adviesgroep wordt 
nauw betrokken bij ontwikkelingen zoals het aanleggen van de natuurzoom, onderdeel van de 
natuurboog, een ecologische verbindingszone. Hierdoor worden natuurgebieden beter met 
elkaar verbonden en worden voor dieren betere verbindingen aangelegd, zodat zij zonder 
problemen van het ene naar het andere gebied kunnen komen. De adviesgroep zal proberen 
ook betrokken te raken bij het aanleggen van het park op het tunneldak van de A9. 
In de Bijlmerweide is asbest gevonden; dit ligt er waarschijnlijk al wel ca.40 jaar, maar is door 
opruimwerkzaamheden naar boven gekomen. Het gebied is inmiddels afgezet en er is een 
werkgroep Asbestverwijdering opgericht. 
De waterkwaliteit in de Bijlmerweide blijft een punt van aandacht. Waterlozingen vanuit de hele 
Bijlmer lopen via de Bijlmerweide naar het gemaal. 
Richard Husslage vraagt of klimop op bomen, de bomen niet verstikt. Dat loopt wel los en voor 
vogels en vleermuizen is het een mooie plek om te nestelen. Het is geen opzet van het 
stadsdeel om bomen te laten begroeien en dan te zeggen, deze boom gaat dood, dus kan 
worden gekapt. In sommige stukken overleeft een groot deel van de nieuwe boomaanplanten 
het niet. 
Wat betreft het maaien in de wijk merkt een aanwezige op dat dit wel heel frequent gebeurt. 
Maar dat komt omdat de maaiers opdracht krijgen bijv. 7 keer te maaien, en dan wel zelf mogen 
bepalen wanneer ze dat doen. 
 
7. Jaarverslag van de commissie Leefbaar en Duurzaam 
Wouter van Rennes, lid van deze commissie, geeft een toelichting. 
De commissie bestaat uit 4 leden, te weten: Marian Schmid, voorzitter, Wouter van Rennes, 
Willem van Dam en Piet Hein van der Weijden. 

• De jaarlijkse schoonmaakactie wordt niet meer gecontinueerd omdat het niet echt nodig is; 
wijk wordt goed schoongehouden. Bij de laatste schoonmaakactie in november 2016 waren 
4 personen aanwezig. 

• Ondergrondse containers voor plastic en kleding geplaatst krijgen, bleek niet haalbaar. 

• Vliegverkeer; meter is geplaatst en in de Werkgroep Vliegverkeer Bijlmermeer houdt men 
zich bezig met dit onderwerp. Namens Geerdinkhof zit Henk Kroese in de Werkgroep. 

• Het advies t.a.v. de afsluitbare prullenbakken was: ‘niet doen, dan gooien mensen het afval 
ernaast!’. Maar de werkelijke reden is waarschijnlijk dat niet afsluitbare bakken goedkoper 
zijn. 

• Festivals in Diemerbos; dit jaar vinden 4 festivals plaats met versterkt geluid en 4 zonder 
versterkt geluid. Het afgelopen jaar zijn de geluidsboxen tijdens de festivals tegenover elkaar 
geplaatst, zodat het geluid omhoog ging. Voorts was er minder hinder doordat de 
windrichting gunstig was voor de wijk. 

• Inbraakcijfers van 2016; het overzicht komt van Daphne van Veldhuisen, de wijkagent van 
Geerdinkhof. 
Januari 2016: 1 inbraak 
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Februari 2016: 2 inbraken en 1 poging tot inbraak 
Augustus 2016: 1 inbraak 
Oktober 2016: 4 inbraken 
November 2016:  1 inbraak 
December 2016:  1 poging tot inbraak 

• WhatsApp-meldingen worden niet bijgehouden. 

• Wouter van Rennes en Piet Hein van der Weijden hebben overleg met ambtenaren van het 
stadsdeel. Hier wordt alles m.b.t. de groenvoorzieningen in Geerdinkhof besproken. Aan de 
hand van een foto-impressie hebben zij laten zien welke plekken verwaarloosd waren/zijn. 
Er vindt af en toe ook een schouw plaats om in kaart te brengen welke bomen evt. moeten 
worden gekapt. 

• Fia Driessen vraagt of de commissie ook oog heeft voor het aanzien van de wijk. De twee 
grote huizen in de Droomzone staan nog steeds leeg en er omheen is veel rommel. 
Argument voor bebouwing was destijds: verfraaiing van Geerdinkhof en het zou eind 2015 
gereed zijn.  

• Voor de school zijn 6 kavels in erfpacht uitgegeven; wanneer gebouwd gaat worden, is nog 
niet bekend. 

• Piet Hein van der Weijden en Wouter van Rennes hebben overleg met de wijkagent 
aangevraagd i.v.m. de parkeeroverlast; het bestuur van GG heeft 5 april overleg met het 
stadsdeel over dit onderwerp. Handhaving kan ook nadelig uitpakken omdat dan nergens 
meer buiten de vakken mag worden geparkeerd, ook niet bij de woonhuizen. 
Betaald parkeren is nu nog niet aan de orde; in Huntum is dit echter al ingevoerd. De 
parkeernota van Amsterdam verschijnt binnenkort en wordt in juni besproken in de 
gemeenteraad. 

• Via meldpunt MORA en telefoonnummer 14020 kunnen meldingen worden gedaan over 
gebreken en klachten. De app: Verbeterpunt.nl is ook aan te bevelen. 

• In Zuidoost wordt een nieuwe aanpak gepromoot: Schoon en Heel. 
Bijv. door het inschakelen van bewoners, die een stuk groen willen adopteren. De commissie 
Leefbaar en Duurzaam wil ‘Schoon en Heel’ ook introduceren in Geerdinkhof. Via een GG-
alert worden bewoners hierover geïnformeerd. 

 
8. Bestuursverkiezingen 
Er heeft zich een bewoner aangemeld als kandidaat-bestuurslid: dit is Gérard van Zwam; hij 
stelt zich voor aan de vergadering en licht toe waarom hij bestuurslid wil worden.  
Van het zittende bestuur stellen zich opnieuw verkiesbaar: Antoine Heideveld, Marian Schmid 
en Marja van Santen-van Dam. Omdat niemand een schriftelijke stemming wenst, worden alle 
vier bij handopsteking gekozen. Gerard neemt plaats achter de bestuurstafel. 
 
9. Pauze 
Op voorstel van de voorzitter wordt geen pauze gehouden. 
 
10. Eeuwigdurende Erfpacht 
Antoine Heideveld licht toe wat er is gebeurd afgelopen jaar. 
Jenny van Egdom is aanwezig geweest bij de inspraakmiddag in de gemeenteraad op 9 
februari jl. Er waren insprekers vnl. vanuit Zuid en Buitenveldert. De gemeenteraad leek niet erg 
open te staan voor de vele argumenten.  
René Plemp heeft een brief gehad (en met hem meerdere bewoners van Geerdinkhof) van de 
AMEO-makelaarsgroep. Zij zeggen hierin dat mensen, die een jaarlijkse erfpachtcanon betalen, 
beter nu hun canon kunnen oversluiten en die weer voor 50 jaar vastzetten. De voorzitter 
Antoine Heideveld en ook Wouter van Rennes hebben contact gehad met de betreffende 
makelaar. René Plemp heeft volgende week een oriënterend gesprek. Hij geeft de uitkomst 
hiervan door aan het bestuur. De kosten zijn ca. € 3000, - per huishouden, waarvan de 
gemeente er € 1500, - betaalt. 
Indien blijkt dat het een goede optie is voor veel bewoners zal het bestuur een bijeenkomst 
organiseren en dit bekend maken via de GG-alert. 
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11. Festivals in Diemerbos 
Het onderwerp is al aan de orde geweest. 
 
12. WhatsApp in Geerdinkhof 
De deelname aan de WhatsApp is geleidelijk gestegen. Er doen nu 177 huisnummers mee; dat 
is 34% van het totale aantal huizen. 
 
13.Activiteiten in de wijk 
De GarageSale en de Barbecue zijn al genoemd. 
Vanuit de aanwezigen komt Anna Kok, samen met Marieke Vernooij met een voorstel. Zij willen 
onderzoeken of Geerdinkhof een ‘Stadsdorp’ kan worden. In een stadsdorp worden vraag en 
aanbod van bewoners onderling op elkaar afgestemd. Via een enquête wordt onderzocht of 
hiervoor belangstelling is. Er kan gebruik worden gemaakt van GG-alert en de website van GG. 
Fia Driessen biedt aan mee te helpen bij het initiatief. 
 
14. Beantwoording schriftelijke vragen van leden 
Er zijn geen vragen ingediend. 
 
15. Kunstwerk “De vliegende schotels” en nieuw geplante eik van hoeve Geerdink 
Het kunstwerk is gerenoveerd en mag niet meer worden gebruikt als klimtoestel. Er is al enige 
tijd overlegd, waar het kunstwerk moet worden geplaatst. De laatste afspraak was: naast de 
huizen van de Droomzone en Kantershof. 
De eik is feestelijk geplant en staat er fier bij: hij is nog niet zo groot, maar dat komt met de 
jaren (de eik zal ons allen wel overleven). 
 
16. GG-alert 
Marja van Santen, die de GG-alert verstuurt, vertelt dat de laatste tijd het aantal aanmeldingen 
voor de GG-alert flink is toegenomen. Eerst door de erfpachtkwestie en door de ledenwerving 
die wordt gedaan. Het aantal e-mailadressen is gegroeid tot 234. 
Maar er ontbreken nog steeds adressen; aanmelden kan via de website www.geerdinkhof.nl 
of via het e-mailadres secretaris@geerdinkhof.nl. 
 
17. De website Geerdinkhof 
Er is een websitebeheerder gevonden. Binnenkort worden afspraken gemaakt tussen de 
huidige en de nieuwe beheerder. 
 
18. Rondvraag 
Jaap van der Aa vraagt wanneer de schoeiing langs het water achter de huizen wordt 
vernieuwd. Dat is bij niemand bekend. Yolanda Grift en Wouter van Rennes ondernemen actie. 
Wouter van Rennes heeft een bedankkaartje bij zich om op te sturen naar Jos Hövels. Graag 
iedereen even tekenen na afloop van de vergadering! 
Antoine Heideveld heeft sinds enige tijd het papieren archief in zijn garage staan; hij wil dit 
graag kwijt en vraagt de aanwezigen of iemand dit wellicht kan plaatsen in zijn of haar garage. 
Het gaat om een boekenkast van 2 meter met 8 planken. Digitaliseren is momenteel een te dure 
aangelegenheid. 
René Plemp bedankt voor het boekje 40 jaar Geerdinkhof. 
Yolanda Grift vraagt aandacht voor het inkorten van metrolijn 53. Het eerste initiatief hiervoor is 
genomen door een particulier, waarna de SP het heeft overgenomen. Betreffende particulier 
heeft nog wel een eigen werkgroepje en zoekt hiervoor mensen die hem willen ondersteunen bij 
zijn initiatief. Vanuit de vergadering meldt zich niemand aan. 
Als vereniging Groot Geerdinkhof zijn we ook tegen opheffing; een brief namens de vereniging 
wordt verstuurd. 
 
18. Sluiting 
Antoine Heideveld bedankt de aanwezigen voor hun inbreng, sluit de vergadering en nodigt de 
aanwezigen uit voor een drankje en een hapje.  
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Bijlage 2 - Financiële stukken 
 
 
Jaarrekening Groot Geerdinkhof 2017 - Toelichting door de penningmeester 

 
Het ledenaantal is in 2017 toegenomen en de leden hebben als blijk van waardering 
voor de vereniging € 271 extra contributie betaald. Dank voor deze steunbetuiging. Het 
blijft bijzonder dat onze vereniging zoveel leden telt! 
Zoals verwacht is de subsidie van de Gemeente Amsterdam in 2017 teruggelopen naar 
€ 2500.  
De diverse activiteiten in de buurt en de jubileumuitgave 40 jaar Geerdinkhof hebben dit 
jaar voor een negatief saldo van € 3.504 gezorgd. Dit is geen probleem gezien de 
positieve resultaten van de afgelopen jaren en de reserve van de vereniging. Het 
bestuur stelt voor om dit bedrag af te schrijven van de Algemene Reserve. 
Het bestuur stelt voor de contributie voor 2018 te handhaven op € 15. Dit maakt het 
lidmaatschap voor zo veel mogelijk bewoners betaalbaar. 
 
Naast de Algemene Ledenvergadering zijn 2 bijeenkomsten georganiseerd in verband 
met de Erfpachtplannen van de Gemeente Amsterdam. Naast de bestuursvergaderin-
gen, de commissievergaderingen en de redactievergaderingen is dit jaar geïnvesteerd 
in de samenwerking tussen redactie en bestuur in de vorm van een gezamenlijk etentje. 
De algemene verenigingskosten bestaan verder uit aansprakelijkheidsverzekering, 
bankkosten en automatiseringskosten. 
De geluidsmeter die in 2016 is geplaatst op het dak van de voorzitter, deze wordt in 5 
jaar afgeschreven. 
 
De bezorgers van het infobulletin, de flyers en de nieuwsbrieven kregen in 2017 een 
attentie voor hun inzet. 
 
Het initiatief Stadsdorp Geerdinkhof is gesteund met een startsubsidie en vergoeding 
van de kosten voor domeinnaam en website. 
 
We hebben in 2017 een nieuwjaarsborrel georganiseerd met speciale aandacht voor 40 
jarig jubileum Geerdinkhof, festiviteiten rond het planten van de Geerdink eik, een borrel  
na de GarageSale en een najaarsborrel met boekpresentie. 
 
Eventuele vragen/opmerkingen over de jaarstukken 2017 kunt u stellen op de ALV van 
woensdag 21 maart a.s. 
 
 
Begroting Groot Geerdinkhof 2018 - Toelichting door de penningmeester 
 
Het bestuur wil ook in 2018 de inkomsten in de vorm van contributies en van adverten-
ties in het Infobulletin te handhaven en waar mogelijk vergroten. We hopen dat we ook 
dit jaar in aanmerking komen voor subsidie van de gemeente.  
 
De plannen van de Gemeente, gestimuleerd door economische groei, blijven onze 
aandacht vragen, gericht op handhaven van woonplezier en groene omgeving. Het 
streven blijft de onkosten zoveel mogelijk te beperken, zodat het lidmaatschap voor 
iedereen betaalbaar blijft en zodat we zoveel mogelijk initiatieven in de wijk kunnen 
blijven ondersteunen!  
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JAARREKENING GROOT GEERDINKHOF 2017 

 

BALANS per 31-12 2017  2016       

ACTIVA         

          

Inventaris (geluidsmeter) 1.795  2.393      

Liquide middelen 11.093  14.029      

Totaal 12.888  16.422      

          

PASSIVA         

          

Algemene reserve 16.392  13.624      

Vooruitbetaalde contributies 2016                 30      

Vooruitbetaalde contributies 2017 0  0     

Vooruitbetaalde subsidies 2016 2.500           5.000                   

Negatief/ positief saldo 3.504  2.768      

Totaal 12.888  16.422      

            
 

Rekening van BATEN EN LASTEN 
Werkelijk 

2017  
Werkelijk   
       2016   

Begroting 
2018 

Begroting 
2017 

BATEN         

          

Contributies 2017 6.640  6.172  0  60 

Contributies 2018 30  0  6.500  6.000 

Subsidie 5.000 
 

5.000  2.500 
 

5.000 

Intrest 20  51  20  50 

Boekjes/Stickers/eigen bijdragen 144       

Advertenties 1.081  1.158  1.000  1.000 

Donatie geluidsmeter 0  20  0  0 

Totaal 10.385  12.431  10.020  12.110 

          

LASTEN         

         

Informatiebulletins/Nieuwsbrieven 3.381  3.212  3.500  3.210 

40 jaar Geerdinkhof 3.853  341  0  2.300 

Kosten website 219  887  600  600 

Ledenvergaderingen 830  134  600  200 

Vergaderkosten bestuur en commissies 461  110  300  200 

Algemene verenigingskosten 1.329  2.681  1.520  2.000 

Donaties en giften 616  821  500  600 

Burenborrels incl. barbecue 2254  1.477  1.500  1.500 

Professionele bijstand              946               0  1.500  1.500 

Negatief/positief saldo -3.504  2.768  0  0 

Totaal 10.385  12.431  10.020  12.110 
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Toelichting op de BALANS per 31-12 2017  2016   2017  2016 

ACTIVA         

        

Inventaris        

 Dit betreft de geluidsmeter voor Geerdinkhof        

 Afschrijving over 5 jaar -598  -598     

                                      

       Geluidsmeter  2.393              

         -598       

             1.795          2.393 
 
 
Liquide middelen  

 

  11.093 

 

    14.029  
 Dit betreft in rekening-courant aangehouden 
 saldi  

 
   

 
 

 ING, rekening courant 62  6.368     

 ING, zakelijke spaarrekening. 11.031  7.661     

 Saldo per 31 december 11.093  14.029     

        

Totaal     12.888  16.422 

          

PASSIVA         

          

Algemene reserve     16.392  13.624 

 Saldo per 1 januari 
            

13.624 
                 

7.502   
 

 

       Plus positief saldo 2016/15 2.768  6.122     

  
       Saldo per 31 december    16.392           

 
   13.624             

 
 

 
Vooruitbetaalde contributies 2017  

 
  0 

 
30 

  
Negatief/ Positief saldo  

 
  - 3.505 

 
2.768 

           

Totaal     12.888  16.422 
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Toelichting op de  
Rekening van BATEN EN LASTEN over 2017 

 
2016   2017 

 
2016 

BATEN         

          

Contributies     6.640  6.202 

         

 Aantal leden per 01 januari 399  398     

 Bij) aantal nieuwe leden 33  6     

  432  404     
 Af) aantal leden wegens vertrek/ 
  opzegging/overlijden/niet betaald          6 

 
5   

 
 

 Aantal leden per 31 december  426  399     

           
Betaald contributie 2017, 2 leden hebben in 2017 voor 
2016 betaald, 1 lid heeft in 2016 vooruit betaald. Er is 
€295  extra contributie betaald.                           

 

   

 

 

        

Donaties geluidsmeter       20 

Subsidie Stadsdeel Zuidoost     2.500  5.000 

Bijdragen, Whatsapp stickers, Jubileumboekjes     144   

Intrest     20  51 

         

Advertenties     1.081  1.158 
 Opbrengst plaatsing advertenties in het 
  Infobulletin  

 
   

 
 

           

Totaal     10.385  12.431 
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Toelichting op de  
Rekening van BATEN EN LASTEN over 2017 

 
2016   2017 

         
2016   

 LASTEN           

Informatiebulletins/nieuwsbrieven     3.381  3.212 
  In het boekjaar werden 3 informatiebulletins +  
 nieuwsbrieven en flyers betaald.  

 
   

 
 

 
Boekje 40 jaar Geerdinkhof  

 
  3.853 

 
341 

 
Kosten website Geerdinkhof  

 
  219 

 
887 

         

Ledenvergaderingen     830  134 

 Vergoeding ruimte/ consumpties                                                                                        

        
Vergaderkosten 
       Bestuur, redactie en commissies  

 
  461 

 
110 

         

Algemene verenigingskosten     1.329  2.681 

 Verzekering (bestuurl.aansprakelijkheid)  343  678     

 Afschrijving laptop bestuur   183     

 Attentie afscheid ambtenaar   38     

 Automatiseringskosten 69  169     

 Papier/cartridges bestuur – redactie -    120     

 Postzegels/kerstkaarten 11              25     

       Afschrijving geluidsmeter 598  598     

       Buurtpreventie borden en stickers  812     

       Bankkosten  222  203     

           1.329           2.681                       

         

Donaties en giften     616  821  

 Stichting de Toevlucht 100  120     

        Stichting Natuurontwikkeling Bijlmerweide 200  0     

        Stichting Bijlmerweide (adoptie zwanen) 100  70     

        Attentie buurtbewoner 2017    25       

        Stadsdorp Geerdinkhof 161       

        

        Jubileum koren Geerdinkhof             200     
           
        Afscheid redactielid/ ambtenaar 30 

 
           25   

 
 

         
        Jubileum Milieukids  

 
          356   

 
 

        

 616  821     

Burenfestiviteiten     2.254  1.477 
 We hebben 2 burenborrels gehouden,  
        een feestelijke boomplantdag en een  
        buurtborrel na de garagesale.            

 

   

 

 
      
       Bijdrage burenborrel(s) 1705 

 
940   

 
 

        
       Boomplantdag 60 

 
   

 
 

       Borrel garagesale/barbecue 60  152     

 1.477  1.092     

Professionele ondersteuning         946   
 
Professionele ondersteuning 
 
Negatief/ positief saldo  

 

  
            

-3.504  

 

2.768 

        

Totaal 
   

 
    

10.385 
 

    12.431 
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Bijlage 3 - Bestuurlijk jaarverslag  
 
 
Bestuurlijk jaarverslag 2017; Groot Geerdinkhof, vereniging van huiseigenaren  
Door: Antoine Heideveld, voorzitter 
 
Bestuursleden en functie 2017 
Antoine Heideveld, voorzitter 
Marja van Santen, secretaris 
Marian Schmid, penningmeester 
Yolanda Grift, algemeen bestuurslid 
Dick Norg, algemeen bestuurslid 
Gérard van Zwam, algemeen bestuurslid en voorzitter van de commissie Leefbaar en 
Duurzaam 
 
Inleiding 
Het is alweer het vierde jaar van een deel van het huidige bestuur. Dit jaar is Gérard van 
Zwam enthousiast toegetreden tot dit bestuur. Erg fijn.  
 
Als bestuur richten we ons op twee hoofdlijnen: 
1. Activiteiten en sociale cohesie 
2. Bestuurlijke zaken. 
 
Ook in dit jaar is er weer veel gebeurd. In dit korte bestuurlijk jaarverslag kijken we terug op dit 
jaar, opgedeeld in de twee hoofdlijnen.  
 
Onder de noemer leuke dingen, sociale cohesie en buurtactiviteiten 
GarageSale en borrel.  
De GarageSale en de aansluitende borrel waren weer een succes. De opkomst was goed, er 
deden meer mensen mee met de verkoop vanuit hun garage dan ooit.  De sfeer was prima.  
Alle organisatoren: veel dank.  
 
Burendag en BBQ 
Dit jaar was het plan om actief mee te doen aan de burendag en onder meer een BBQ te 
organiseren. Echter, door persoonlijke omstandigheden van de organisatoren is dit helaas niet 
doorgegaan. Wel veel dank voor de ideeën en inzet.   
 
Stadsdorp Geerdinkhof 
Tijdens de ALV van de Vereniging is het idee naar voren gebracht om in Geerdinkhof een 
stadsdorp te initiëren. Dit is met veel succes opgepakt door een aantal zeer actieve trekkers. 
Er verschijnt regelmatig een nieuwsbrief met aankondigingen van de opgezette activiteiten. 
Verschillende activiteiten zijn al gestart: van samen koffiedrinken, gezellig samen eten, literair 
café, een filmavond en museumbezoek, tot wandelen en vogels kijken. Zie de website voor de 
agenda of om je aan te melden voor de nieuwsbrief: www.stadsdorpgeerdinkhof.nl  
 
Theaterpret in de Bijlmerweide 
Met steun vanuit de Vereniging is door Theaterduo Kees en Koos een driedaags 
theaterfestival voor kinderen georganiseerd. Het vond plaats in Kinderboerderij de 
Bijlmerweide en was een succes.  
 
En meer, meer, meer 
En natuurlijk zijn er nog veel meer leuke dingen gebeurd en georganiseerd, zoals het zelf 
onderhouden van de groenstrook bij de entree van onze wijk, onderhoud van de Bijlmerweide 
en buurtdiners. En de Geerdinkhofeik groeit voorspoedig dankzij extra water en liefde van 
omwonenden.  En natuurlijk gebeurde er nog veel meer. Namens het bestuur: aan iedereen 
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veel dank voor het organiseren en meedoen aan al deze activiteiten. Onder meer hierdoor 
wonen we in een wijk met veel sociale cohesie. Veel dank.  
 
Bestuurlijke zaken 
Naast bovenstaande activiteiten spelen er in onze wijk ook zaken die een meer bestuurlijke 
aanpak vereisen. Zaken die niet altijd even leuk zijn, maar wel moeten gebeuren om onze wijk 
mooi en leefbaar te houden. Hieronder een aantal van deze meer bestuurlijke zaken. 
 
Eeuwigdurende Erfpacht 
Het was me het jaar wel op het vlak van de erfpacht in Amsterdam. Onder grote druk van vele 
burgers en verenigingen, waaronder ook onze vereniging, is door de Gemeente besloten om 
de eeuwigdurende erfpacht aan te passen en meer betaalbaar te maken voor huiseigenaren in 
de meeste wijken van Amsterdam. Voor bewoners van onze wijk Geerdinkhof betekent dit dat 
overstappen op eeuwigdurende erfpacht nu zeer gunstig is.  Het is mogelijk om binnen deze 
gunstige voorwaarden over te stappen tot 1 januari 2020.  
Een mooi resultaat van veel inspreken, bijeenkomsten organiseren, brieven schrijven e.d. 
Hulde! 
 
Bestemmingsplan 5G’s 
Reeds sinds 2015 is het onderwerp bestemmingsplan 5 G’s regelmatig gespreksonderwerp op 
de bestuursvergadering. In maart 2015 heeft de vereniging met veel steun van de bewoners 
van Geerdinkhof een zienswijze ingediend bij de Gemeente Amsterdam.  
De belangrijkste bezwaren waren/zijn:  

• een actuele ruimtelijke onderbouwing ontbreekt 

• een parkeerbalans ontbreekt 

• de voorgenomen bebouwing van de woontoren dient geschrapt te worden 
Daarna was het lange tijd stil. Echter in mei 2017 stelt de gemeente Amsterdam dan opeens 
het bestemmingsplan 5 G’s vast en wordt dit gepubliceerd in de Staatscourant en op de 
website van Amsterdam. Op dat moment hebben wij als bestuur besloten ons bezwaar te 
handhaven en dit voor te leggen aan de Raad van State. Op 15 februari 2018 zal de zitting bij 
de Raad van State plaatsvinden.  
 
Festivals  
In Geerdinkhof hebben we geluidsoverlast van meerdere festivals, zowel vanuit Diemen als 
vanuit Gaasperplas en het Bijlmerpark. Voor sommigen geen punt, voor andere een grote 
bron van irritatie. Er is inmiddels een nieuw beleid in de Gemeente Amsterdam dat er per wijk 
maar een beperkt aantal momenten met geluidsoverlast van festivals mag zijn. Helaas is dat 
alleen voor geluid afkomstig vanuit de gemeente Amsterdam. En wij hebben natuurlijk ook last 
van geluid vanuit festivals van Diemen.  
Als bestuur hebben we dit aangekaart en blijven we alert op mogelijkheden om geluidsoverlast 
beperkt te houden.     
 
WhatsApp 
Met veel dank aan Gerard Spruijt is Geerdinkhof inmiddels een wijk met een actieve 
WhatsApp buurtpreventie. Honderden bewoners van onze wijk zijn lid en samen zijn we alert 
op inbraken of onveilige situaties. Sinds de start van de WhatsApp Buurtpreventie is het aantal 
inbraken gedaald. Wel was er eind 2017 weer een toename van inbraakpogingen te zien. 
Hopelijk blijft het daarbij. 
 
GG Alert.  
Vanuit het bestuur communiceren we veel via de GG-alert. Helaas missen wij van een deel 
van de bewoners hun e-mailadres. Dus heeft u zich nog niet aangemeld voor de GG-alert en 
wilt u wel op de hoogte blijven van de ontwikkelingen en activiteiten in de wijk? Meld u dan 
aan via: secretaris@geerdinkhof.nl. Is uw e-mailadres gewijzigd, geef dit dan a.u.b. even 
ook door.  



ALV Groot Geerdinkhof, vereniging van huiseigenaren 2018 

Pagina 14 van 16 
 

 

Bijlage 4 - Rooster van aftreden en nieuwe 
bestuursleden 

 
Naam Functie In bestuur 

sinds 
Aftredend 
in: 

3e of laatste 
termijn loopt 
af in: 

Status 

Antoine Heideveld 
 

Voorzitter 2014 2020 2023  

Marja van Santen – 
van Dam 

Secretaris 2014 2017 2023  

Marian Schmid 
 

Penningmeester 2014 2017 2023  

Dick Norg 
 

Algemeen bestuurslid 
 

2012 2018 2021 herkiesbaar 

Yolanda Grift 
 

Algemeen bestuurslid 
 

1999 2018 2021 herkiesbaar 

Gérard van Zwam Algemeen bestuurslid 2017 2020 2026  

 
Indien u zich wilt kandideren voor het bestuur, kunt u zich tot uiterlijk 16 maart aanmelden bij het 
secretariaat,secretaris@geerdinkhof.nl. De leden zullen per omgaande, voor de algemene 

vergadering, worden geïnformeerd.  
 
De taken binnen het bestuur worden op de eerstvolgende algemene bestuursvergadering verdeeld. 
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Machtiging 
 

 
Hierbij machtig ik      , woonachtig Geerdinkhof nr 
 
te Amsterdam om mij in stemming te vertegenwoordigen tijdens de Ledenvergadering van 
Groot Geerdinkhof, vereniging van huiseigenaren op 21 maart 2018 
 
 
Datum:     Plaats: 
 
 
Naam: 
 
Adres: 
 
Woonplaats: 
 
 
Handtekening: 
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